
مهدی دوســتی  در آیین استقبال از ورود وزیر حمل و 
نقل و ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان و هیات همراه 
به بندرعباس افزود: بندر شهید رجایی ظرفیت مناسبی 
برای گســترش همکاری های کشور ایران و عمان در 

حوزه بندری است.
وی با اشاره به ظرفیت های عظیم هرمزگان برای سرمایه 
گذاری، خواستار توسعه روابط اقتصادی میان ایران و 
عمان شد و بر گسترش همکاری های ۲ جانبه میان این 

کشور دوست و همسایه تاکید کرد.
عمان روابط اقتصادی و تجاری خود را با ایران 

توسعه می دهد

وزیر حمل و نقل و ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان 
نیــز با تاکید بر روابط عمیــق و ۲ جانبه ایران و عمان، 
آمادگی این کشــور برای توســعه روابط اقتصادی و 

تجاری با ایران را اعلام کرد.
سعید بن حمود المعولی با اشاره به سفرهای هیات های 
عمانی به ایران، افزایش این ســفرها را ناشــی از عزم 
جدی این کشور در جهت افزایش مراودات اقتصادی 

با جمهوری اسلامی ایران برشمرد.
ســعید بن حمــود المعولی وزیر حمــل و نقل و 
ارتباطات و فناوری اطلاعات عمان در صدر هیاتی 
عالی رتبه از مقامات اقتصادی این کشور به منظور 
بازدید از ظرفیت های هرمزگان از جمله بندر شهید 
رجایی و برگزاری نشســت مشترک به بندرعباس 

سفر کرد.
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 سرمایه گذاری برای فعالان اقتصادی عمان 
تسهیل می شود

        اقتصاد کیش -   استاندار هرمزگان 
در دیدار با وزیر حمل و نقل عمان گفت: 
از ســرمایه گذاری فعالان اقتصادی این 
کشور در هرمزگان استقبال می کنیم و آماده 
تسهیل هر نوع سرمایه گذاری به ویژه در 
حوزه بندری و گردشــگری برای سرمایه 

گذاران این کشور هستیم.

استاندار هرمزگان : فصل جدید همکاری های اقتصادی 
قشم با قاره آفریقا آغاز شد

اقتصاد کیش-    مدیر جذب ســرمایه  گذاری و بازاریابی سازمان منطقه آزاد قشم از 
انعقاد تفاهم  نامه تجاری میان یکی از شرکت  های تولیدی فعال در این منطقه آزاد با یک 

شرکت از قاره آفریقا خبر داد.
سید مسعود آل عبایی اظهار کرد: این تفاهم  نامه میان شرکت ویسمن فراورش قشم و 

شرکت تجاری از کشور تانزانیا به امضا رسید.
وی ادامه داد: بر اســاس این تفاهــم  نامه طرف خارجی به  عنوان نماینده انحصاری، 
فروش محصولات تولید شده توسط شرکت ویسمن فرآورش قشم )تولیدکننده انواع 

کامپوندهای پلیمری( در میان کشورهای شرق قاره آفریقا را عهده  دار می  شود.
مدیر جذب سرمایه  گذاری و بازاریابی سازمان منطقه آزاد قشم تصریح کرد: با امضای 
این تفاهم  نامه فصل جدیدی از همکاری  های اقتصادی میان شرکت  های فعال در منطقه 

آزاد قشم و سایر کشورها در قاره آفریقا آغاز می  شود.
آل عبایی گفت: توسعه بازارهای صادراتی، توسعه روابط با کشورهای مختلف و فتح 
بازارهای صادراتی جدید از مهم ترین اهداف شرکت سازمان منطقه آزاد و واحدهای 
تولیدی فعال در این منطقه در پنجمین نمایشگاه بین المللی توانمندی  های صادراتی 

ایران )اکسپو ۲۰۲۳( است.
بر اســاس این گزارش شرکت  های ویسمن فراورش قشم)تولیدکننده محصولات 
پلیمری(، تبسم ساحل قشم )پرورش ماهیان تزیینی آب  شور(، پیرامون سیستم قشم 
)ساخت آنالایزر مورد استفاده در صنعت نیروگاهی، نفت، گاز و پتروشیمی(، پارس 
بهین پالایش )تولید قیر(، و صداقت قشم )تولید و بسته  بندی محصولات غذایی( از 
مهم  ترین شرکت  های فعال در منطقه آزاد قشم هستند که در این نمایشگاه حضور 

پیدا کردند.

یک قبضه تفنگ سرپرُ دوره صفوی
 در بندرلنگه کشف شد

اقتصاد کیش-    مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان گفت: 
یک قبضه تفنگ سرپر دوره صفوی در بازرسی از منزل مسکونی در بندرلنگه کشف 

و توقیف شد.
محمد محسنی با اعلام این خبر افزود: این تفنگ سر پر دوره صفوی 154 سانتی متر 

طول داشته و دارای قنداق چوبی، لوله فلزی و میله باروت است.
وی ادامه داد: این نمونه تفنگ سر پر یکی از نمونه هایی است که در جنگ های صفویان 

مورداستفاده قرار می گرفت.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی هرمزگان اضافه کرد: این نوع تفنگ 
برای آزادسازی قلعه هرمز استفاده شده و تا دوره زندیه و قاجاریه مورد استفاده قرار 

می گرفته است.
وی اضافه کرد: تفنگ سر پر توقیف شده هم اکنون در موزه مردم شناسی خلیج فارس 

بندرعباس نگهداری می شود.

شورای اسلامی روستای مردنو 
بستک استعفا دادند

اقتصاد کیش-     به گزارش اقتصاد کیش به نقل از  گوده نیوز ، نورایی رئیس شورای 
اســلامی روســتای مردنو ، گفت: به دنبال واگذاری ۳1 هکتار از اراضی در محدوده 
روســتای مردنو به یکی از شــرکت های پیمانکاری منطقه برای برداشت مخلوط و 
عملیات سنگ شکن و معدنی بدون استعلام از شورای این روستا و نیز مخالفت شدید 
مردم این روستا با این واگذاری، اعضای شورای اسلامی روستای مردنو به عنوان نماینده 
مردم ، به نشانه اعتراض ، از سمت خود استعفا و طی نامه ای متن استعفای خود را به 

بخشداری مرکزی تحویل دادند

در اعتراض به واگذاری یک معدن؛

 524برگ سند اراضی مسکونی 
جزیره هرمز صادر شد

اقتصاد کیش-      رئیس کل دادگستری هرمزگان از صدور 5۲4 فقره اسناد مالکیت 
اراضی مسکونی جزیره هرمز با پیگیری دستگاه قضایی خبر داد. 

مجتبی قهرمانی با بیان اینکه اجرای طرح کاداستر در اولویت برنامه های دادگستری 
استان است، اظهار کرد: اهالی بومی جزیره هرمز سال های طولانی است که درگیر این 

موضوع هستند و عدم صدور اسناد مالکیت مشکلات عدیده ای را ایجاد کرده است.
رئیس کل دادگســتری هرمزگان تصریح کرد: در این خصوص، کارگروه ویژه ای در 
شورای حفظ حقوق بیت المال در اراضی ملی و منابع طبیعی استان هرمزگان تشکیل 
شد و مقرر شد با همکاری استانداری هرمزگان و دیگر دستگاه های متولی از جمله 
اداره کل راه و شهرســازی و اداره کل ثبت اســناد و املاک استان، تعیین تکلیف اسناد 
مالکیت اهالی بومی جزیره هرمز طبق شــیوه نامه و موازین قانونی با قید فوریت در 

دستور کار قرار گیرد.
وی خاطرنشان کرد: در این راستا با هدف خدمت رسانی هرچه بیشتر به مردم شریف 
استان هرمزگان به ویژه اهالی جزیرة الشهداء خلیج فارس"هرمز" با حرکت جهادی و 
شبانه روزی مسئولین و کارکنان ادارات کل ثبت اسناد و راه و شهرسازی استان هرمزگان 
و تعامل خوب دیگر دستگاه های متولی، عملیات نقشه برداری و تثبیت و صدور سند 
مالکیت در این جزیره انجام شد و در نتیجه آن تعداد 5۲4 برگ سند مالکیت به نام دولت 
جمهوری اسلامی ایران به نمایندگی اداره کل راه و شهرسازی استان هرمزگان صادر 
و مقرر شد تا این اداره کل نیز به سرعت نسبت به انجام تشریفات قانونی و انتقال این 

اسناد به مردم شریف جزیره هرمز اقدام کند.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در پایان ضمن گرامیداشت یاد شهدا و تجلیل از 
ایثارگری های اهالی جزیره هرمز، تأکید کرد: دستگاه قضایی استان هرمزگان با تمام توان 
خود از محرومیت زدایی، ایجاد زیرساخت های لازم و رفع موانع توسعه در جزیره هرمز 

حمایت می کند و در این مسیر از هیچ تلاشی فروگذار نخواهد کرد.

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد:

بیش از هشت هزار هکتار اراضی 
جاسک مستعد پرورش میگو است

اقتصاد کیش-   مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: جاسک ظرفیت تولید هشت هزار و 
۳۰۰ هکتار اراضی پرورش میگو دارد و در این شهرستان چهار مرکز تکثیر با ظرفیت 

تولید ۸۰۰ میلیون قطعه بچه میگو درحال بهره برداری است.
مسعود بارانی  در دیدار با فرماندار جاسک در راستای توسعه و ارتقای تعامل و رفع 
موانع تولیدات شیلاتی این شهرستان افزود: همچنین هفت گروه پرورش ماهی در 
قفس با ظرفیت تولید پنج هزار و ۸۰۰ تن ماهی در جاسک مجوز فعالیت گرفته اند.

وی بیان کرد: دسترسی شهرستان جاسک به آب های عمان و آب های آزاد باعث شده 
این منطقه ساحلی در بحث تامین مواد اولیه کارخانه های تن ماهی و صید در آب های 

دور از موقعیت ویژه ای بهره مند شود.
مدیرکل شــیلات هرمزگان در ادامه بر رفع موانع تولید، تسهیل در تولید، تلاش در 
راســتای ارتقای تولید با بهره گیری و ارتقای تعامل همکاری با شیلات جاسک به 
عنوان محورهای اصلی تاکید کرد و گفت: این شهرستان از جایگاه ویژه ای در صید 

و صیادی استان و کشور برخوردار است.
بارانی ادامه داد: بیش از پنج هزار و 1۰۰ نفر صیاد با افزون بر ۸۰۰ فروند شناور صیادی 

در جاسک مشغول صیل و صیادی هستند.
رییس شیلات جاسک نیز در این نشست از تخلیه 4۰۰ تن صید ماهیان آب های دور 
دراین شهرستان خبر دادو گفت: تا پایان فصل صید پنج هزار تن ماهی صید می شود.

علی اصغر زارعی افزود: بیشــتر صید هدف این شــناورها تن ماهیان است که در 
آب های بین المللی و دور از ساحل صید می شوند.

وی ادامه داد: ماهی های صید شده این شناورها تامین کننده مواد اولیه کارخانه های 
تن ماهی است و به استان های مختلف کشور ارسال می شود.

رییس شــیلات جاســک با بیان اینکه در سالجاری 15 فروند لنج صیادی آب های 
دور در شهرستان جاسک فعالیت می کنند، گفت: شناورهای آب های دور بسته به 

گنجایش سردخانه تا ۲۰۰ تن در هر دوره 45 تا ۶۰ روزه صید می کند.
زارعی با اشاره به اینکه صید آب های دور در شهرستان جاسک از اواخر شهریور ماه 
آغاز و تا اواخر خرداد سال بعد ادامه دار، تصریح کرد: در هر فروند شناور صیادی لنج 

آب های دور حدود ۲5 نفر صیاد به طور مستقیم مشغول فعالیت هستند.
کلنگ زنی مرکز بازسازی ذخایر آبزیان مهم ترین اقدام دولت مردمی درجاسک است

فرماندار جاســک نیز با اشاره به فعالیت های خوب شیلاتی صورت گرفته در این 
شهرستان گفت: کلنگ زنی مرکز بازسازی ذخایر آبزیان لافیک جاسک در زمینی به 
مساحت 1۰۰ هکتار با ظرفیت تولید و رهاسازی 15۰ میلیون قطعه انواع بچه میگو 
بومی و پنج میلیون قطعه ماهیان دریایی در این شهرستان از جمله اقدامات مهم دولت 

مردمی در حوزه شیلات و جلب رضایت مردم است.
مهرانی همچنین با بیان اینکه جاســک ظرفیت خوبی برای تبدیل به قطب شیلاتی 
دارد، تصریح کرد: باید در راستای تحقق شعار سال بیشترین استفاده از ظرفیت های 
شــیلاتی استان را با جذب سرمایه گذار توانمند و بومی، حمایت از صید اصولی و 

پایدار و ارتقای تولیدات شیلاتی نماییم.
وی با قدردانی از اقدام های اخیر شیلات هرمزگان در ارائه خدمات به جامعه صیادی 
گفت:امید است با توجه به حساسیت های زیادی که در بحث ساماندهی شناورهای 
صیادی وجود دارد با همراهی سایر دستگاه های متولی شاهد ساماندهی این شناورها 

در کمترین زمان ممکن باشیم.

مدیرکل شیلات هرمزگان:

اقتصاد کیش-     - رییس سازمان اورژانس کشور با بیان اینکه بیشتر مسوولان و مردم 
هرمزگان در بحث جزایر نگرانی دارند گفت:باید به جای اینکه اورژانس بالگردی را 

توسعه دهیم به فکر اورژانس هوایی بال ثابت باشیم.
دکتر جعفر میعادفر در حاشــیه نشست با مدیرعامل سازمان بیمه سلامت و رییس 
دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان افزود: اورژانس بال ثابت موجب می شود بتوان در 
طول ۲4 ساعت و در همه جزایر خدمات دهی داشته باشد که برای این منظور بنا شد 
گروهی از اورژانس کشور و استان هرمزگان در این خصوص بررسی های لازم را انجام 

دهند تا بتوان اولین اورژانس بال ثابت را در این استان دایر کرد.
میعادفر بیان کرد: این اورژانس می تواند در ابوموسی، کیش و قشم خدمات دهی داشته 
باشد، چون با کوچکترین تغییر در شرایط دریا ترددهای دریایی مشکل می شود و بیمار 

برای اعزام دچار مشکل می شود.
وی همچنین گفت: وضعیت حوادث ترافیکی در هرمزگان بسیار بد و بلکه بدتر از 

آن است، سال ۸4 تا ۹۹ کاهش حوادث ترافیکی مرگ و میر ناشی از آن را داشتیم.
رییس سازمان اورژانس کشور ادامه داد: وضعیت راه ها و تردد، چالش هایی است که 

هرمزگان با آن مواجه است.
وی اضافه کرد: در این موضوعات، هماهنگی بین بخشــی باید جدی گرفته شود و 

ضروری است کمیسیون مربوطه جدی تر به این مساله بپردازد.
وی در ادامه یادآور شد: سال 14۰۰ افزایش هشت درصدی و امسال افزایش افزون بر 
1۶ درصدی را داشــتیم و باوجود اینکه پلیس مدعی کاهش حوادث ترافیکی است 
اما آماری که پزشک قانونی اعلام کرده بیانگر 1۶ درصد افزایش مرگ و میر ناشی از 

این حوادث است.
رییس سازمان اورژانس کشور اضافه کرد: یعنی جان حدود ۲۰ هزار نفر در این حوادث 
از دست رفته است، حال همه مسوولان در حوزه بهداشت تلاش دارند افزایش فرزند 

آوری محقق شود اما نباید اجازه داد جان ۲۰ هزار نفر از دست برود.
میعادفــر بیان کرد: ۶۰۰ هزار مصدوم داریم که ۲۰ درصد آن ها معلول می شــوند و 

نمی توانند فرزند آوری داشته باشند و این ها در سن فرزند آوری قرار دارند.
وی گفت: بیشترین آسیب ها در حوادث ترافیکی هم برای افراد در سن پنج تا ۲۹ سال 

رخ می دهد و این ها در میدان رخ می دهد که باید جلوی آن ها را گرفت.

هرمزگان نیازمند اورژانس
 بال ثابت است

رییس سازمان اورژانس کشور: 

اقتصاد کیش-   رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: پنج هزار زوج نابارور در 
این استان شناسایی شده است که خدمات ناباروری را در سه سطح دریافت می کنند.

غلامعلی جاودان افزود: سطح یک در مراکز بهداشتی و درمانی و بیمارستان های برخی 
شهرستان ها داده می شود.

وی ادامه داد: خدمات سطح ۲ در شهرستان بندرلنگه و میناب به تازگی فعال شده و 
خدمات سطح سه که در مرکز ناباروری بیمارستان پیامبر اعظم داده می شود.

رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اضافه کرد: همکاران ما در سطح یک شناسایی 
زوج های نابارور را انجام می دهند و مداخلات درمانی در شهرستان ها انجام می شود.

جاودان بیان کرد: اگر نیاز شود زوج های به مراکز فوق تخصصی فعال در بندرعباس 
ارجاع داده می شوند.

وی اضافه کرد: نزدیک به یک میلیارد تومان توسط بیمه سلامت در سال گذشته در 
این زمینه هزینه شده است و احتمال دارد تامین اجتماعی هم به همین میزان هزینه 

کرده باشد.

پنج هزار زوج نابارور در هرمزگان 
شناسایی شد

عملیات اجرایی نخستین کارخانه تولید کاغذ
 در بندرعباس آغاز شد

اقتصاد کیش-   عملیات اجرایی نخستین کارخانه 
تولیــد کاغذ چاپ، تحریر و کپی اســتان هرمزگان 
با حضور اســتاندار و جمعی از مسوولان استانی در 

شهرک صنعتی گمبرون بندرعباس آغاز شد.
خلیل قاسمی  در حاشیه عملیات کلنگ زنی این طرح 
اظهــار کرد: این کارخانه با زیربنای ۳۳ هزار مترمربع 
و ظرفیت تولید ســالیانه 15۰ هزار تن انواع کاغذ در 

شهرک صنعتی گمبرون بندرعباس احداث می شود.
وی ادامــه داد: برای ســاخت این کارخانه 15۰ هزار 

میلیارد ریال سرمایه گذاری شده است.
رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
توضیح داد: در این کارخانه انواع کاغذ تحریر و چاپ 
از خمیر کاغذ تولید و با بهره برداری از آن برای ۳۳۰ 

نفر اشتغالزایی مستقیم ایجاد می شود.
قاسمی اضافه کرد: این کارخانه در مدت ۲ سال آینده و 

در سال 14۰4 مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی یادآور شــد: با توجه به اینکه هم اکنون شــاهد 
واردات انبوه کاغذ و خمیر کاغذ در بندر شهید رجایی 
هستیم، از این رو با پیگیری هایی که در سطح استان و 
وزارتخانه های کشاورزی و صنعت صورت گرفت، 
مجوزهای قانونی برای اجرای نخستین کارخانه کاغذ 

در استان هرمزگان انجام شد.
هم چنین مهدی دوســتی استاتدار هر مزگان  در این 
مراسم  گفت : زنجیره  چوب از زنجیره های نو و جدید 
است که ارزش افزوده های بالایی را به همراه دارد و در 
کنار آن می توانیم واحدهای جدیدی را نیز ایجاد کنیم 

بر همین اساس از سرمایه گذار این طرح می خواهیم 
که ایجاد سایر خوشه های این صنعت نیز توجه داشته 

باشند.
وی بــا تاکید بر لزوم ایجاد زنجیــره  ام دی اف )فیبر 
فشــرده( در استان هرمزگان، تصریح  کرد: ایجاد این 
زنجیره علاوه بر اینکه نیاز کشور را رفع می کند یک 
معامله  برُد برُد خواهد بود، چرا که همسایگان جنوبیِ 
ایران، ام دی اف مورد نیاز خود را از طریق همسایگان 
شــمال غرب ایران تامین می کنند و اگر این زنجیره 
ایجاد شــود ارزش  افزوده  بالایی بــرای ما به همراه 

خواهد داشت.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان اظهار کرد: 

ویژگی منحصر به فرد تولید کاغذ در استان این است 
که مردم نیز می توانند در آن ایفای نقش داشته و منتفع 
شوند؛ به این صورت که نهال مجانی اکالیپتوس را به 
مردم تحویل می دهند و بعد از سه سال آن را با قیمتی 

مناسب از مردم خریداری می کنند.
دوستی یادآورشد: دست سرمایه گذاران را می بوسم 
چرا که ســرمایه گذاران بیابان های مــا را آباد و برای 
فرزندان  این مرز و بوم اشتغال ایجاد می کنند و کشور 

ما را به توسعه و پیشرفت نزدیک تر می کنند.
وی افــزود: هرمــزگان برخــود می بالــد کــه در 
سرمایه گذاری رتبه خوبی دارد و توانسته تعامل مثبتی 

با سرمایه گذاران ایجاد کند


